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OR.Oz.0022.5.2021 

PROTOKÓŁ NR  144/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 5 lutego 2021 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Pismo Wójta Gminy Waganiec dotyczące przesłanej przez Powiat Aleksandrowski 

umowy w sprawie udzielenia dotacji celowej przez Gminę Waganiec na realizację zadania 

pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo wraz z przepustami 

zadanie nr 1 – etap III – od km 12+471 do km 13+350” – zajęcie stanowiska. 

5.2. Informacja o wykonaniu planu finansowego dla rachunku wydzielonego środków na cele 

związane z przeciwdziałaniem COVID-19 na inwestycyjne zadania dla jednostek 

samorządu terytorialnego za rok 2020”. 

5.3. Wzór umowy w sprawie współpracy Powiatu Aleksandrowskiego z uczelnią  

w zakresie kształcenia uczestników projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – 

III etap” w ramach Osi priorytetowej 10 Innowacyjna edukacja, Działanie 10.2 Kształcenie 

zawodowe i ogólne, Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020. 

5.4. Wzór umowy na udział w studiach podyplomowych uczestników projektu pn. „Szkoła 

zawodowa szansą na przyszłość – III etap” w ramach Osi priorytetowej 10 Innowacyjna 

edukacja, Działanie 10.2 Kształcenie zawodowe i ogólne, Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie 

zawodowe Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego na lata 2014 – 2020. 

5.5. Pismo Wiceprezesa Klubu Piłkarskiego Pomorzanka w sprawie sfinansowania zakupu  

pucharów i medali dla uczestników pierwszej edycji turniejów eliminacyjnych Pomorski 

Futsal CUP – zajęcie stanowiska. 

5.6. Pismo Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku w sprawie przedłożonej oferty sprzedaży części działki numer 698/1 położonej 

w obrębie Raciążka, przylegającej bezpośrednio do terenu Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku – zajęcie stanowiska.  

5.7. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyznaczenia przedstawicieli podmiotu 

tworzącego do składu komisji konkursowej powołanej do przeprowadzenia konkursu na 

stanowisko Zastępcy Dyrektora ds. Lecznictwa w Samodzielnym Publicznym Zakładzie 

Leczniczo – Opiekuńczym w Raciążku. 

5.8. Pismo Proboszcza Parafii pw. Narodzenia NMP w Ostrowąsie w sprawie częściowego 

sfinansowania planowanych prac budowlanych przy Sanktuarium Matki Bożej Pani Kujaw 

w Ostrowąsie – zajęcie stanowiska. 

5.9. Porozumienie z Gminą Miasto Włocławek w sprawie finansowania teoretycznego 

dokształcania zawodowego młodocianych pracowników – uczniów klas wielozawodowych 

w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego we Włocławku. 
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5.10. Odpowiedź Ministerstwa Zdrowia na stanowisko Konwentu Powiatów Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego w sprawie planów restrukturyzacji podmiotów leczniczych 

wykonujących działalność leczniczą w rodzaju świadczenia szpitalne. 

5.11. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa 

Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 10:15. 

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska  – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu. Pani Małgorzata Wdowczyk członkini Zarządu Powiatu uczestniczy  

w posiedzeniu zdalnie. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska  – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 143/2021 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 28 stycznia 2021 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 143/2021 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 28 stycznia 2021 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego 

posiedzenia. 

Proponuję rozszerzyć porządek o punkty: 

5.8. Pismo Proboszcza Parafii pw. Narodzenia NMP w Ostrowąsie w sprawie częściowego 

sfinansowania planowanych prac budowlanych przy Sanktuarium Matki Bożej Pani Kujaw 

w Ostrowąsie – zajęcie stanowiska. 
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5.9. Porozumienie z Gminą Miasto Włocławek w sprawie finansowania teoretycznego 

dokształcania zawodowego młodocianych pracowników – uczniów klas wielozawodowych 

w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego we Włocławku. 

5.10. Odpowiedź Ministerstwa Zdrowia na stanowisko Konwentu Powiatów Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego w sprawie planów restrukturyzacji podmiotów leczniczych 

wykonujących działalność leczniczą w rodzaju świadczenia szpitalne. 

5.11. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa 

Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska  – czy są inne wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Pismo Wójta Gminy Waganiec dotyczące przesłanej przez Powiat 

Aleksandrowski umowy w sprawie udzielenia dotacji celowej przez Gminę Waganiec 

na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2603C Ciechocinek – 

Siutkowo wraz z przepustami zadanie nr 1 – etap III – od km 12+471 do km 13+350” 

– zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.1. Pismo Wójta Gminy Waganiec 

dotyczące przesłanej przez Powiat Aleksandrowski umowy w sprawie udzielenia dotacji 

celowej przez Gminę Waganiec na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej  

Nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo wraz z przepustami zadanie nr 1 – etap III – od km 

12+471 do km 13+350”. 

Kwestia zawarcia umowy z Gminą Waganiec stawała na Zarządzie Powiatu kilka tygodni 

temu. Wójt Gminy Waganiec poprosił o spotkanie w tej sprawie i takie robocze spotkanie 

odbyło się. Uwzględniliśmy prośbę Gminy Waganiec co do zmiany treści przedmiotowej 

umowy. Dokonaliśmy zmiany w §3 pkt 4, 5 i 6, zgodnie z wnioskiem Gminy Waganiec.  

Otwieram dyskusję? Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie ma. Proponuję zaakceptować treść 

umowy w sprawie udzielenia dotacji celowej przez Gminę Waganiec na realizację zadania pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo wraz z przepustami 

zadanie nr 1 – etap III – od km 12+471 do km 13+350” zawierającej zmiany wniesione przez 

Gminę Waganiec i zawrzeć ją wersji przedstawionej. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, zaakceptował treść umowy w sprawie udzielenia dotacji celowej przez 

Gminę Waganiec na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2603C 

Ciechocinek – Siutkowo wraz z przepustami zadanie nr 1 – etap III – od km 12+471 do km 

13+350” zawierającej zmiany wniesione przez Gminę Waganiec i postanowił ją zawrzeć  

w wersji przedstawionej. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 26 stycznia  

2021 r. znak: RI.031.1.2021 wraz z pismem Wójta Gminy Waganiec z dnia 5 stycznia 2021 r. 

znak: IK.031.1.2019.1.2021 dotyczącym przesłanej przez Powiat Aleksandrowski umowy  

w sprawie udzielenia dotacji celowej przez Gminę Waganiec na realizację zadania pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo wraz z przepustami 

zadanie nr 1 – etap III – od km 12+471 do km 13+350” oraz projektem umowy, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Informacja o wykonaniu planu finansowego dla rachunku wydzielonego 

środków na cele związane z przeciwdziałaniem COVID-19 na inwestycyjne zadania 

dla jednostek samorządu terytorialnego za rok 2020”. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.2. Informacja o wykonaniu planu 

finansowego dla rachunku wydzielonego środków na cele związane z przeciwdziałaniem 

COVID-19 na inwestycyjne zadania dla jednostek samorządu terytorialnego za rok 2020”. 

Proszę Skarbnika Powiatu o przedstawienie informacji. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – przedstawione zostało rozliczenie Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19 na inwestycyjne zadania dla jednostek samorządu terytorialnego za 2020 rok. 

Informacja ta została przesłana również do Urzędu Wojewódzkiego. Jest to wymóg 

ustawowy. Informacja przesłana do Urzędu Wojewódzkiego została trochę zmieniona jeśli 

chodzi o kolumnę „udział wydatków ze środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19  

w wydatku majątkowym”. W informacji przesłanej do Urzędu Wojewódzkiego wpisana 

została kwota 1.472.626 zł, a w informacji przedłożonej Zarządowi Powiatu Wydział 

Rozwoju i Inwestycji Powiatu wpisał udział procentowy.  

 

Pani Paulina Smykowska – uważam, że do Rady Powiatu należy przekazać informację  

w wersji jaka została wysłana do Urzędu Wojewódzkiego, czyli z podaniem kwoty, a nie 

udziału procentowego. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – też tak uważam. 
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Pani Lidia Tokarska  – otwieram dyskusję? Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie ma. 

Proponuję przyjąć „Informację o wykonaniu planu finansowego dla rachunku wydzielonego 

środków na cele związane z przeciwdziałaniem COVID-19 na inwestycyjne zadania dla 

jednostek samorządu terytorialnego za rok 2020” i przedłożyć ją Radzie Powiatu 

Aleksandrowskiego. W kolumnie „udział wydatków ze środków Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19 w wydatku majątkowym” podana zostanie kwota 1.472.626 zł.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął „Informację o wykonaniu planu finansowego dla rachunku 

wydzielonego środków na cele związane z przeciwdziałaniem COVID-19 na inwestycyjne 

zadania dla jednostek samorządu terytorialnego za rok 2020” i postanowił przedłożyć ją 

Radzie Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 28 stycznia  

2021 r. znak: RI.3024.1.2021 wraz z informacją o wykonaniu planu finansowego dla 

rachunku wydzielonego środków na cele związane z przeciwdziałaniem COVID-19  

na inwestycyjne zadania dla jednostek samorządu terytorialnego za rok 2020”, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Wzór umowy w sprawie współpracy Powiatu Aleksandrowskiego z uczelnią  

w zakresie kształcenia uczestników projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą na 

przyszłość – III etap” w ramach Osi priorytetowej 10 Innowacyjna edukacja, 

Działanie 10.2 Kształcenie zawodowe i ogólne, Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie 

zawodowe Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego na lata 2014 – 2020. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.3. Wzór umowy w sprawie współpracy 

Powiatu Aleksandrowskiego z uczelnią w zakresie kształcenia uczestników projektu pn. 

„Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III etap” w ramach Osi priorytetowej 10 

Innowacyjna edukacja, Działanie 10.2 Kształcenie zawodowe i ogólne, Poddziałanie 10.2.3 

Kształcenie zawodowe Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego na lata 2014 – 2020. 

Otwieram dyskusję? Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie ma. Proponuję zatwierdzić wzór 

umowy w sprawie współpracy Powiatu Aleksandrowskiego z uczelnią w zakresie kształcenia 

uczestników projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III etap” w ramach Osi 

priorytetowej 10 Innowacyjna edukacja, Działanie 10.2 Kształcenie zawodowe i ogólne, 

Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, zatwierdził wzór umowy w sprawie współpracy Powiatu Aleksandrowskiego 

z uczelnią w zakresie kształcenia uczestników projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą na 

przyszłość – III etap” w ramach Osi priorytetowej 10 Innowacyjna edukacja, Działanie 10.2 

Kształcenie zawodowe i ogólne, Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 28 stycznia  

2021 r. znak: RI.042.43.2019/2020/2021 wraz ze wzorem umowy w sprawie współpracy 

Powiatu Aleksandrowskiego z uczelnią w zakresie kształcenia uczestników projektu pn. 

„Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III etap” w ramach Osi priorytetowej 10 

Innowacyjna edukacja, Działanie 10.2 Kształcenie zawodowe i ogólne, Poddziałanie 10.2.3 

Kształcenie zawodowe Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego na lata 2014 – 2020, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Wzór umowy na udział w studiach podyplomowych uczestników projektu pn. 

„Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III etap” w ramach Osi priorytetowej 10 

Innowacyjna edukacja, Działanie 10.2 Kształcenie zawodowe i ogólne, Poddziałanie 

10.2.3 Kształcenie zawodowe Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.4. Wzór umowy na udział w studiach 

podyplomowych uczestników projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III 

etap” w ramach Osi priorytetowej 10 Innowacyjna edukacja, Działanie 10.2 Kształcenie 

zawodowe i ogólne, Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020. 

Otwieram dyskusję? Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie ma. Proponuję zatwierdzić wzór 

umowy na udział w studiach podyplomowych uczestników projektu pn. „Szkoła zawodowa 

szansą na przyszłość – III etap” w ramach Osi priorytetowej 10 Innowacyjna edukacja, 

Działanie 10.2 Kształcenie zawodowe i ogólne, Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 

– 2020. Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zatwierdził wzór umowy na udział w studiach podyplomowych uczestników 

projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III etap” w ramach Osi priorytetowej 

10 Innowacyjna edukacja, Działanie 10.2 Kształcenie zawodowe i ogólne, Poddziałanie 

10.2.3 Kształcenie zawodowe Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko 

– Pomorskiego na lata 2014 – 2020. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 28 stycznia  

2021 r. znak: RI.042.43.2019/2020/2021 wraz ze wzorem umowy na udział w studiach 

podyplomowych uczestników projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III 

etap” w ramach Osi priorytetowej 10 Innowacyjna edukacja, Działanie 10.2 Kształcenie 

zawodowe i ogólne, Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Pismo Wiceprezesa Klubu Piłkarskiego Pomorzanka w sprawie sfinansowania 

zakupu pucharów i medali dla uczestników pierwszej edycji turniejów 

eliminacyjnych Pomorski Futsal CUP – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.5. Pismo Wiceprezesa Klubu Piłkarskiego 

Pomorzanka w sprawie sfinansowania zakupu  pucharów i medali dla uczestników pierwszej 

edycji turniejów eliminacyjnych Pomorski Futsal CUP. 

Proszę Sekretarza Powiatu o przedstawienie tematu. 

 

Pani Paulina Smykowska – wpłynął wniosek Wiceprezesa Klubu Piłkarskiego Pomorzanka 

o sfinansowanie zakupu  pucharów i medali dla uczestników pierwszej edycji turniejów 

eliminacyjnych Pomorski Futsal CUP. Turniej został zaplanowany na 13 – 14 lutego 2021 r.  

i odbędzie się w hali sportowej OSiR w Ciechocinku. W turnieju tym wezmą udział drużyny  

z województwa kujawsko – pomorskiego. Na pewno będzie występowała drużyna  

z Ciechocinka, być może, że jeszcze zgłosi się jedna drużyna z terenu powiatu. Jeżeli będzie 

wola Zarządu Powiatu ufundowania pucharów i medali to można je zakupić ze środków 

zabezpieczonych w budżecie na sport. Myślę, że kwota 400 zł będzie wystarczająca. 

 

Pani Lidia Tokarska  – otwieram dyskusję? Czy są pytania, uwagi, wnioski?  

 

Pan Adam Potaczek – proponuję przeznaczyć na ten cel 300 zł. 

 

Pani Lidia Tokarska  – proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek Wiceprezesa Klubu 

Piłkarskiego Pomorzanka i ufundować  puchary i medale dla uczestników pierwszej edycji 

turniejów eliminacyjnych Pomorski Futsal CUP za kwotę do 300 zł ze środków 

zabezpieczonych w budżecie powiatu na sport. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Wiceprezesa Klubu Piłkarskiego Pomorzanka 

i postanowił ufundować  puchary i medale dla uczestników pierwszej edycji turniejów 

eliminacyjnych Pomorski Futsal CUP za kwotę do 300 zł ze środków zabezpieczonych  

w budżecie powiatu na sport. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 29 stycznia 2021 r. znak: PS.0532.3.2021.S wraz z pismem  

Wiceprezesa Klubu Piłkarskiego Pomorzanka z dnia 27 stycznia 2021 r. w sprawie 

sfinansowania zakupu  pucharów i medali dla uczestników pierwszej edycji turniejów 

eliminacyjnych Pomorski Futsal CUP, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Pismo Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku w sprawie przedłożonej oferty sprzedaży części działki 

numer 698/1 położonej w obrębie Raciążka, przylegającej bezpośrednio do terenu 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku – zajęcie 

stanowiska.  

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.6. Pismo Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku w sprawie przedłożonej oferty 

sprzedaży części działki numer 698/1 położonej w obrębie Raciążka, przylegającej 

bezpośrednio do terenu Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku.  

Na poprzednim posiedzeniu Zarządu Powiatu rozpatrywaliśmy ofertę sprzedaży 

przedmiotowej działki i postanowiliśmy wystąpić do Dyrektora SP ZL-O w Raciążku  

o zajęcie stanowiska. W odpowiedzi, Dyrektor SP ZL-O w Raciążku informuje, że właściciel 

wskazanej działki oznajmił zamiar zbycia nieruchomości, ale nie były prowadzone żadne 

rozmowy ani wymiana korespondencji w tym zakresie. Planowana jest budowa nowego 

oddziału, ale inwestycja nie przewiduje nabycia innych działek. 

Otwieram dyskusję? Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie ma. Po zapoznaniu się  

ze stanowiskiem Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego 

w Raciążku w sprawie przedłożonej oferty sprzedaży części działki numer 698/1 położonej  

w obrębie Raciążka, przylegającej bezpośrednio do terenu Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku, proponuję zająć stanowisko, że Zarząd 

Powiatu nie jest zainteresowany nabyciem przedmiotowej działki.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się ze stanowiskiem Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku w sprawie przedłożonej oferty sprzedaży 

części działki numer 698/1 położonej w obrębie Raciążka, przylegającej bezpośrednio do 

terenu Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku, nie jest 

zainteresowany nabyciem przedmiotowej działki.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 3 lutego  

2021 r. znak: GN.Gg.680.6.2021 wraz z pismem Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku z dnia 1 lutego 2021 r. w sprawie 
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przedłożonej oferty sprzedaży części działki numer 698/1 położonej w obrębie Raciążka, 

przylegającej bezpośrednio do terenu Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyznaczenia przedstawicieli podmiotu 

tworzącego do składu komisji konkursowej powołanej do przeprowadzenia konkursu 

na stanowisko Zastępcy Dyrektora ds. Lecznictwa w Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Leczniczo – Opiekuńczym w Raciążku. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.7. Projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie wyznaczenia przedstawicieli podmiotu tworzącego do składu komisji konkursowej 

powołanej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko Zastępcy Dyrektora ds. Lecznictwa  

w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo – Opiekuńczym w Raciążku. 

Z dniem 15 kwietnia 2021 r. kończy się okres zatrudnienia Zastępcy Dyrektora ds. 

Lecznictwa w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo – Opiekuńczym w Raciążku. 

W związku z tym, że dotychczasowy Zastępca Dyrektora ds. Lecznictwa zamierza ubiegać się 

o to stanowisko, Dyrektor SP ZL-O w Raciążku zwrócił się o wyznaczenie przewodniczącego 

i przedstawicieli podmiotu tworzącego do składu komisji konkursowej powołanej w celu 

przeprowadzenia konkursu na wskazane stanowisko. Konkurs będzie przeprowadzany przez 

SP ZL-O w Raciążku. Podmiot tworzący wskazuje swoich przedstawicieli od trzech do 

sześciu, w tym przewodniczącego komisji. Osoby wskazane do składu komisji konkursowej 

powinny posiadać wykształcenie wyższe, a przynajmniej jeden z przedstawicieli musi być 

lekarzem. W związku z tym, przedstawiony został na dzisiejsze posiedzenie projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie wyznaczenia przedstawicieli podmiotu tworzącego do składu 

komisji konkursowej powołanej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko Zastępcy 

Dyrektora ds. Lecznictwa w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo – Opiekuńczym 

w Raciążku. 

Otwieram dyskusję? Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie ma. Proponuję zaakceptować 

projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyznaczenia przedstawicieli podmiotu tworzącego 

do składu komisji konkursowej powołanej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko 

Zastępcy Dyrektora ds. Lecznictwa w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo – 

Opiekuńczym w Raciążku i wnieść pod obrady Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyznaczenia 

przedstawicieli podmiotu tworzącego do składu komisji konkursowej powołanej  

do przeprowadzenia konkursu na stanowisko Zastępcy Dyrektora ds. Lecznictwa  

w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo – Opiekuńczym w Raciążku  

i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 2 lutego 2021 r. znak: PS.8023.1.2021 wraz z projektem 

uchwały Rady Powiatu w sprawie wyznaczenia przedstawicieli podmiotu tworzącego do 

składu komisji konkursowej powołanej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko 

Zastępcy Dyrektora ds. Lecznictwa w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo – 

Opiekuńczym w Raciążku oraz pismem Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku z dnia 28 stycznia 2021 r. l.dz. 47/2021, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Pismo Proboszcza Parafii pw. Narodzenia NMP w Ostrowąsie w sprawie 

częściowego sfinansowania planowanych prac budowlanych przy Sanktuarium Matki 

Bożej Pani Kujaw w Ostrowąsie – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.8. Pismo Proboszcza Parafii pw. 

Narodzenia NMP w Ostrowąsie w sprawie częściowego sfinansowania planowanych prac 

budowlanych przy Sanktuarium Matki Bożej Pani Kujaw w Ostrowąsie. 

Proboszcz Parafii pw. Narodzenia NMP w Ostrowąsie zwraca się o częściowe sfinansowanie 

planowanych prac budowlanych przy Sanktuarium Matki Bożej Pani Kujaw w Ostrowąsie. 

Sanktuarium wpisane jest do rejestru zabytków. Mamy określone zasady, z których wynika, 

że wnioski o udzielenie dotacji składane są w terminie do dnia 30 września roku 

poprzedzającego rok budżetowy, w którym planuje się przeprowadzenie prac. Nie mamy 

możliwości wszczęcia dodatkowej procedury w tym zakresie.  

Otwieram dyskusję? Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie ma. Po zapoznaniu się z pismem 

Proboszcza Parafii pw. Narodzenia NMP w Ostrowąsie w sprawie częściowego sfinansowania 

planowanych prac budowlanych przy Sanktuarium Matki Bożej Pani Kujaw w Ostrowąsie, 

proponuję poinformować, że zgodnie z uchwałą nr IV/74/2015 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2015 r.  podmioty uprawnione do ubiegania się  

o udzielenie dotacji zobowiązane są do złożenia do Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

pisemnego wniosku o udzielenie dotacji w terminie do dnia 30 września roku 

poprzedzającego rok budżetowy, w którym planuje się przeprowadzenie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytkach wpisanych  

do rejestru zabytków. W bieżącym roku budżetowym nie zostały zaplanowane środki 

finansowe na ten cel. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z pismem Proboszcza Parafii pw. Narodzenia NMP  

w Ostrowąsie w sprawie częściowego sfinansowania planowanych prac budowlanych przy 

Sanktuarium Matki Bożej Pani Kujaw w Ostrowąsie i postanowił poinformować, że zgodnie  

z uchwałą nr IV/74/2015 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2015 r.  podmioty 

uprawnione do ubiegania się o udzielenie dotacji zobowiązane są do złożenia do Zarządu 

Powiatu Aleksandrowskiego pisemnego wniosku o udzielenie dotacji w terminie do dnia  

30 września roku poprzedzającego rok budżetowy, w którym planuje się przeprowadzenie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytkach wpisanych do 
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rejestru zabytków. W bieżącym roku budżetowym nie zostały zaplanowane środki finansowe 

na ten cel. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 4 lutego 2021 r. znak: PS.4123.1.2021 wraz z pismem 

Proboszcza Parafii pw. Narodzenia NMP w Ostrowąsie w sprawie częściowego sfinansowania 

planowanych prac budowlanych przy Sanktuarium Matki Bożej Pani Kujaw w Ostrowąsie  

z dnia 27 stycznia 2021 r., stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 5.9. Porozumienie z Gminą Miasto Włocławek w sprawie finansowania teoretycznego 

dokształcania zawodowego młodocianych pracowników – uczniów klas 

wielozawodowych w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego  

we Włocławku. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.9. Porozumienie z Gminą Miasto 

Włocławek w sprawie finansowania teoretycznego dokształcania zawodowego młodocianych 

pracowników – uczniów klas wielozawodowych w Centrum Kształcenia Zawodowego  

i Ustawicznego we Włocławku. 

Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu 21 grudnia 2020 r. wyraził zgodę na zawarcie 

porozumienia w tym zakresie i zaakceptował wysokość stawki za jednego ucznia na kursie  

w wysokości 530 zł. 

Otwieram dyskusję? Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie ma. Proponuję zawrzeć 

porozumienie z Gminą Miasto Włocławek w sprawie finansowania teoretycznego 

dokształcania zawodowego młodocianych pracowników – uczniów klas wielozawodowych  

w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego we Włocławku na rok 2021 w wersji 

przedłożonej. Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć porozumienie z Gminą Miasto Włocławek w sprawie 

finansowania teoretycznego dokształcania zawodowego młodocianych pracowników – 

uczniów klas wielozawodowych w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego  

we Włocławku na rok 2021. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 4 lutego 2021 r. znak: PS.4353.1.2021 wraz  

z porozumieniem z Gminą Miasto Włocławek w sprawie finansowania teoretycznego 

dokształcania zawodowego młodocianych pracowników – uczniów klas wielozawodowych  

w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego we Włocławku, stanowi załącznik do 

protokołu. 
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Ad 5.10. Odpowiedź Ministerstwa Zdrowia na stanowisko Konwentu Powiatów 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego w sprawie planów restrukturyzacji 

podmiotów leczniczych wykonujących działalność leczniczą w rodzaju świadczenia 

szpitalne. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.10. Odpowiedź Ministerstwa Zdrowia na 

stanowisko Konwentu Powiatów Województwa Kujawsko – Pomorskiego w sprawie planów 

restrukturyzacji podmiotów leczniczych wykonujących działalność leczniczą w rodzaju 

świadczenia szpitalne.  

Na poprzednim posiedzeniu Zarządu Powiatu zapoznawaliśmy się ze stanowiskiem Związku 

Powiatów Polskich i stanowiskiem Konwentu Powiatów Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego w sprawie planów restrukturyzacji podmiotów leczniczych wykonujących 

działalność leczniczą w rodzaju świadczenia szpitalne. Otrzymaliśmy pismo od Dyrektora 

Departamentu Nadzoru i Kontroli Ministerstwa Rolnictwa informujące, że Zespół został już 

powołany, a w jego skład wchodzą osoby wymienione w zarządzeniu. Niezależnie 

Przewodniczący Zespołu może zaprosić do udziału w pracach Zespołu z głosem doradczym 

osoby niebędące członkami. W razie zaistnienia takiej okoliczności, Przewodniczący Zespołu 

skorzysta z takiej możliwości. Przypominam, że stanowisko Konwentu Powiatów 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego było takie, żeby w pracach Zespołu wzięli udział 

przedstawiciele samorządów powiatowych oraz podmiotów leczniczych. 

Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z odpowiedzią Ministerstwa Zdrowia na stanowisko Konwentu Powiatów Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego w sprawie planów restrukturyzacji podmiotów leczniczych 

wykonujących działalność leczniczą w rodzaju świadczenia szpitalne. 

Miejmy nadzieję, że w ramach postępu tych prac legislacyjnych stanowisko samorządu 

powiatowego, dla dobra nas wszystkich, będzie uwzględnione. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z odpowiedzią Ministerstwa Zdrowia na stanowisko Konwentu 

Powiatów Województwa Kujawsko – Pomorskiego w sprawie planów restrukturyzacji 

podmiotów leczniczych wykonujących działalność leczniczą w rodzaju świadczenia szpitalne. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 4 lutego 2021 r. znak: PS.0232.3.2021 wraz z odpowiedzią 

Ministerstwa Zdrowia z dnia 2 lutego 2021 r. na stanowisko Konwentu Powiatów 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego w sprawie planów restrukturyzacji podmiotów 

leczniczych wykonujących działalność leczniczą w rodzaju świadczenia szpitalne, stanowi 

załącznik do protokołu. 
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Ad 5.11. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego 

Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.11. Projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

Otrzymaliście państwo projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego 

Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim. Naniesione zostały jeszcze drobne 

poprawki, które przedstawi pani Sekretarz Powiatu. 

Proszę Sekretarza Powiatu o przedstawienie tych zmian. 

 

Pani Paulina Smykowska – poprzedni regulamin organizacyjny był z 2019 roku i 31 grudnia 

2020 roku był zmieniony. W związku z tym, zamiast kolejnej zmiany, proponuję przyjęcie 

tekstu  jednolitego, a poprzednie uchwały będą traciły moc, jeżeli Zarząd Powiatu podejmie tę 

uchwałę. Powodem tworzenia tego regulaminu było uporządkowanie zapisów regulaminu, 

stworzenie systemu zastępstw, którego nie było, określenie tych funkcji, które są pełnione, a 

które nie uwzględnione były w regulaminie np. Skarbnik Powiatu pełniący jednocześnie 

funkcję Naczelnika Wydziału Finansowego, Geodeta Powiatowy pełniący jednocześnie 

funkcję Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Sekretarz Powiatu 

pełniący jednocześnie funkcję Naczelnika Wydziały Polityki Społecznej i Promocji Powiatu. 

Poza tym, należało stworzyć odrębny paragraf dla zadań Pełnomocnika Ochrony Informacji 

Niejawnych, które dotychczas wpisane były do zadań Biura Zarządzania Kryzysowego  

i Spraw Obronnych. W tej chwili mamy już wyznaczonego pracownika, który będzie pełnił 

funkcję Pełnomocnika Ochrony Informacji Niejawnych i dlatego należało wyodrębnić to 

stanowisko w strukturze. 

Teraz przedstawię poprawki do wersji regulaminu organizacyjnego, która państwu została 

przedstawiona: 

- w §8 ust. 6 pkt 12 audytor wewnętrzny był z małej litery, zmieniamy na dużą literę, 

- w §14  nazwy stanowisk, które były zapisane małą literą zmieniamy na dużą literę,  

- w §16 skreślamy pkt 27 w brzmieniu „stosowanie elektronicznego obiegu dokumentów”, 

zadanie to jest przypisane do Wydziału Organizacji, Kadr i Nadzoru dlatego wykreślamy je, a 

następnie zmieniamy numerację kolejnych punktów tj. punkty 28-31 stają się punktami  

27-30, 

- w §16 pkt 30 jest błąd literowy, otrzymuje on brzmienie „30) współpraca z Sekretarzem 

Powiatu w organizowaniu i przeprowadzaniu służby przygotowawczej pracowników nowo 

zatrudnionych, których ta procedura obowiązuje oraz przestrzeganiu standardów kontroli 

zarządczej.”, 

- w §33 ust. 7 pkt 4 wykreślamy wyrazy „-Mdok”, pozostaje brzmienie „4) nadzór nad 

funkcjonowaniem elektronicznego obiegu dokumentów;”, ponieważ Mdok to nazwa 

konkretnego programu, aby zapis był bardziej uniwersalny proponuję wykreślić „-Mdok”, 

- w §33 ust. 7 pkt 6 brzmi: „koordynowanie działań ABI i ASI”, ABI to był Administrator 

Bezpieczeństwa Informacji, którego w tej chwili już nie ma, to są stare zapisy, te zadania 

przejął Inspektor Ochrony Danych Osobowych dlatego proponuję wykreślić ABI,  

a pozostawić ASI tj. Administrator Systemów Informatycznych. 
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Są to wszystkie zmiany, które dokonaliśmy po przedłożeniu państwu projektu regulaminu 

organizacyjnego, pozostała treść jest bez zmian. 

 

Pani Lidia Tokarska  – otwieram dyskusję? Czy są pytania, uwagi, wnioski?  

 

Pan Adam Potaczek – czy w zakresie zadań Wicestarosty coś się zmieniło? 

 

Pani Paulina Smykowska – nie, w porównaniu z poprzednim regulaminem zmienione 

zostały zapisy, które mówiły o tym, że Wicestarosta prowadzi nadzór nad wymienionymi 

jednostkami organizacyjnymi. Cały paragraf został wyrzucony z regulaminu, dlatego, że 

stworzony został załącznik nr 2, z którego wynika szczegółowy podział tego nadzoru.  

Te jednostki, które były przypisane do Wicestarosty nadal są, ale nie są wymienione w treści 

regulaminu tylko w załączniku nr 2, jest to czytelniejsze.  

 

Pani Lidia Tokarska  – do regulaminu organizacyjnego załączony jest schemat 

organizacyjny jako załącznik nr 1, wykaz powiatowych jednostek organizacyjnych 

nadzorowanych bezpośrednio przez Starostę Aleksandrowskiego i Wicestarostę 

Aleksandrowskiego jako załącznik nr 2 i wzór skargi jako załącznik nr 3. 

Czy są jeszcze pytania? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie uchwalenia 

Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego 

Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 4 lutego 2021 r. znak: SK.0121.1.2021 wraz z projektem 

uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego  

w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do spraw różnych.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – proponuję, żeby Zarząd Powiatu zobowiązał Dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim do wystąpienia do Gminy Miejskiej 

Nieszawa w sprawie przeprawy promowej, czy może zlecił mu podjęcie działań w tym 

zakresie. 

Na przeprawę promową mamy zabezpieczone w budżecie powiatu 100.000 zł. 
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Pani Lidia Tokarska  – tak, porozumienie z Gminą Miejską Nieszawa w sprawie przeprawy 

promowej obowiązywało do 2020 r. i zgoda Rady Powiatu w tym zakresie również była na  

okres trzech lat do 2020 roku. 

W związku z tym, proponuję zobowiązać Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim do wystąpienia do Gminy Miejskiej Nieszawa w sprawie 

kontynuowania współpracy w zakresie utrzymania przeprawy promowej oraz ustalenia 

warunków i zasad organizacji i wykonywania przeprawy promowej przez rzekę Wisłę  

w mieście Nieszawa w ciągu drogi powiatowej Nr 2049C Nieszawa – Brzeźno w latach 2021 

– 2023, a także przygotowania odpowiedniego projektu uchwały Rady Powiatu i projektu 

porozumienia pomiędzy Powiatem Aleksandrowskim a Gminą Miejską Nieszawa. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zobowiązał Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim do wystąpienia do Gminy Miejskiej Nieszawa w sprawie kontynuowania 

współpracy w zakresie utrzymania przeprawy promowej oraz ustalenia warunków i zasad 

organizacji i wykonywania przeprawy promowej przez rzekę Wisłę w mieście Nieszawa  

w ciągu drogi powiatowej Nr 2049C Nieszawa – Brzeźno w latach 2021 – 2023, a także 

przygotowania odpowiedniego projektu uchwały Rady Powiatu i projektu porozumienia 

pomiędzy Powiatem Aleksandrowskim a Gminą Miejską Nieszawa. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska  – proponuję zobowiązać Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska do przygotowania wyceny nieruchomości – budynku, który stanowi 

siedzibę Placówki Socjalizacyjnej w Aleksandrowie Kujawskim położonej w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ulicy Gen. Wł. Sikorskiego 4a, w celu rozpoczęcia procedury sprzedaży. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zobowiązał Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

do przygotowania wyceny nieruchomości – budynku, który stanowi siedzibę Placówki 

Socjalizacyjnej w Aleksandrowie Kujawskim położonej w Aleksandrowie Kujawskim przy 

ulicy Gen. Wł. Sikorskiego 4a, w celu rozpoczęcia procedury sprzedaży. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 
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Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska  – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 10:43.  

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


